
Záznam z porady Grémia CEITEC 

 

Datum a místo konání: 20. září 2012 v 10:00, Malá zasedací místnost RMU 

 

Přítomni:  

Vedení RMU: prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, Ing. 

Michal Sellner 

CEITEC: prof. RNDr. Jaroslav Koča, DrSc., Ing. Michal Marcolla, Mgr. Martina Pokorná, Ph.D. 

LF: Prof. MUDr. Jiří Mayer, CSc., Ing. Blanka Sochorová 

PřF: doc. RNDr. Jaromír Leichmann 

OPR RMU: Mgr. Alena Mezlíková, Ing. Tereza Šrámková 

 

Na úvod jednání představil prof. Koča přítomným dr. Pokornou, která je novou posilou týmu 

CEITEC MU a má na starosti procesní řízení. 

 

Rozpočet CEITEC MU 

 Ing. Marcolla seznámil přítomné s „Pravidly rozdělování finančních prostředků 

jednotlivým Centrům v roce 2013“ (dále jen „Pravidla“). Materiál je přílohou tohoto 

záznamu. Pravidla budou vydána formou opatření ředitele CEITEC. 

 Na Grémiu byly prodiskutovány některé sporné body Pravidel – viz níže. 

 Dle Pravidel by rozpočet Centra meziročně neměl poklesnout více než na 80 % stavu 

minulého období a neměl by být navýšen o více než 10 % oproti minulému období, jinak 

může dojít k ponížení rozpočtu Centra. Kvestor namítl, že tento systém nebude pro Centra 

motivační. Prof. Koča přítomné ujistil, že motivační složka není součástí tohoto rozpočtu, 

ale je hrazena z jiného druhu rozpočtu. Doc. Leichmann, stejně jako kvestor, navrhuje 

vypustit z článku 6 konkrétní číselnou hodnotu a volit raději mírnější slovní formulaci. 

 Článek 4, bod 5 kalkuluje provozní náklady dle kritéria m
2
. Tajemnice LF upozornila, že 

od tohoto kritéria MU upustila před několika lety a lze podle ní určit provozní náklady 

jiným způsobem přesněji. Prof. Koča na m
2
 jako jednom z kritérií, která budou brána 

v úvahu, trvá, nicméně je ochoten k další diskuzi. Kvestor navrhuje možnost přiřazení vah 

jednotlivým kritériím. 

 Dle článku 7, bod 1 je výkladem Pravidel pověřen vedoucí Provozního odboru, kterým je 

Ing. Marcolla a jehož funkce je neblíže pozici tajemníka na fakultě.  

 Kvestor upozornil na fakt, že v Pravidlech chybí jakákoliv komerční činnost. 

 Děkan Mayer navrhuje neformální setkání v užším kruhu, kde by byly prodiskutovány 

technické záležitosti a konkrétní detaily. Grémium by mělo řešit otázky koncepčního rázu 

ve vztahu k MU. 

 Ze strany LF byla vyjádřena obava nad relevancí vzorce v článku 4, bod 2. Tato otázka by 

měla být řešena na výše zmíněné technické schůzce. 

 Děkan LF zatím nevyslovil bezvýhradný souhlas s Pravidly, bude nutná další diskuze. 

 Dr. Pokorná zašle e-mail všem vedoucím Center, aby se k Pravidlům vyjádřili nejpozději 

do dalšího setkání Grémia. 

 Pravidla je nutné nejprve odsouhlasit v rámci vnitřní struktury CEITEC, až poté předložit 

Grémiu.  

 

Řešení RIV a dělení institucionální podpory mezi CEITEC MU a LF 

 LF zaslala návrh řešení. Dne 21. 9. proběhne jednání kvestora a příslušných prorektorů nad 

možným řešením této otázky. Prozatím vývoj směřuje k řešení rozdělení podpory dle 

úvazků, diskutuje se též zahrnutí kvalitativní složky. Věc se bude projednávat na poradě 

vedení 25. 9. 2012. 

 Pror. Bareš upozornil přítomné na potřebu vzájemné dohody mezi CEITEC MU a LF. 

Stejně tak je potřeba udržovat dobré vztahy mezi fakultními nemocnicemi. 



 

Monitorovací indikátory – započítávání Ph.D. studentů 

 Dle slov Ing. Marcolly došlo k prvnímu vyhodnocení monitorovacích indikátorů ze strany 

MŠMT v září.  

 Ing. Kupsová nabídla možnost jednání o MI dne 5. 10.  

 Pror. Bareš pověří otázkou MI Ing. Kupsovou z CEITEC CŘS. Je zapotřebí zaslat dopis na 

ŘO, neboť je nutné mít odpověď písemně. 

 

Školka CEITEC 

 V případě CŘS by školka generovala neuznatelné náklady, které by šly za partnery, proto 

se školka týká pouze CEITEC MU. 

 Pokud by šlo o anglickou školku, měsíční náklady by činily 16 tisíc Kč. 

 Byla zpracována anketa, ze které vyplynulo, že o školku je velký zájem, ovšem ne za tak 

vysokou cenu. Dle prof. Kočy je maximální možná cena za anglickou školku 10 tisíc 

Kč/měs. 

 Variantou může být česká školka s více dětmi, nabízí se možnost doplnění stavu dětí 

z okolních firem. Další variantou by mohla být školka částečně anglická a částečně česká.  

 Nabízí se také možnost zavedení příspěvku pro zaměstnance a dohodnutí umístění dětí do 

konkrétních, již existujících, školek dle bydliště dané rodiny. Tato forma podpory by mohla 

fungovat paralelně se školkou CEITEC. 

 Kvestor upozornil na obezřetnost při dojednávání podmínek provozu školky – MU by se 

neměla zavázat, že bude provoz školky garantovat. Cena 16 tisíc Kč se mu jeví hodně 

nadsazená. 

 Školku je možné využít jako dobrý nástroj pro PR. 

 Pror. Bareš zahájí jednání v této věci. Během podzimu by měla být otázka školky vyřešena. 

 

Různé 

 Dle prof. Kočy je velkým problémem základní škola. Navrhuje zahájit jednání s krajským 

úřadem. 

 17. 10. se koná Koordinační rada CEITEC MU. 

 18. 12. proběhne komplexní představení CEITEC MU na poradě vedení MU. Prof. Koča by 

se měl této porady zúčastnit. 

 

 

Předpokládaný termín příští porady Grémia: čtvrtek 1. listopadu, 10:00 – 11:30 

 

 

Přílohy: 

 Pravidla rozdělování finančních prostředků jednotlivým Centrům v roce 2013 

 Metodika rozpočtu 2013 - vzorce 

 

 

Zapsala: Ing. Tereza Šrámková 

Schválil: prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D. 

 


